
Referat bestyrelsesmøde 23 januar 2024

Til stede var Marie-Louise Tarp Jensen, Agneta noregren, Claus Jacobsen og Svends Michelsen. 

Marie- Louise havde mad med.

1 og 2: Dagsorden godkendt, samt kryds ved at sidste referat blev godkendt og lagt på hjemmeside inden for
tidsramme.

3.og 4.: Svend gjorde status på økonomi. Der er 55 aktive medlemmer hvilket stemmer overens med 
forventningen. Kontingent udsendes 7 februar.  Nogle poster i regnskabet skal justeres, for at overskueligere
udgifter korrekt inden aflevering 1 februar. Fx udgifter til kurser. da meget er røget ind under diverse.

Både IPP2 og IPP3 instruktørudviklingen løber tilfredsstillende rundt og det er et stort asset til klubben at 
kunne udvikle og tilbyde kurserne.

5: Budget er ikke helt klart men Svend og Kasper udarbejder hurtigst muligt budget og sender til 
godkendelse.

6: Der er til dette bestyrelsesmøde ingen indkomne spørgsmål og forslag fra medlemmer.

7: Agneta foreslår vi optimerer tiden ved næste generalforsamling, så der bliver mere tid på de få timer vi 
har til rådighed, til at komme omkring forslag og udvikling af året i klubben(workshop). Vi diskuterede 
hvorvidt vi bør lægge bestyrelsens beretning og årsregnskab, samt forslag til budget på Facebook og Ro kort,
men med hensyn til GDPR vil vi især gerne undgå Facebook. 

Forslag til tidsplan på Generalforsamling.

-18.00-ca. 18.40 Generalforsamling iflg. vedtægt (afhængig af diskussion, indkomne forslag etc.) Efter 
generalforsamlingen:

 18.50-19.00 Info fra instruktørgruppen om 2024 – 

 19.00 Intro til gruppearbejde + spisning (sandwich) gruppearbejde med aktivitetsplan for 2024. skal vi have 
et aktivitetsudvalg? 

20.00 Plenum –

20.30 Opsamling ved formanden og afslutning. 

Agneta og Marie-Louise samt Svend i det omfang han har tid hjælper med udarbejdelse af årsberetning, 
således Kasper ikke sidder med det hele selv.

Svend fremlægger årsregnskab på generalforsamlingen.

Invitation til General forsamling skal sendes ud nu men ligger allerede opslået på Ro kort og hjemmeside.

8: Kasper fremlagde bud på et årshjul, så vi nemmere kan planlægge og gennemgå de forskellige ting ift 
bestyrelsesmøder.  Alle er enige om at det er et godt årshjul for årets aktiviteter indbyrdes i bestyrelsen og 
hermed vedtaget.



9:  Kasper fremlagde referat fra instruktør møde med ønsker omkring indkøb af Hjælme, stropper, nødblus   
(de gamle er udløbet)samt nødsheltere/Vindposer. Dette blev godkendt.

Der blev fremlagt budget for instruktørerne samt hvad der er søgt penge til.

10: Der kommer ny forvaltning af aktivitetspuljen således man skal søge på bagkant af fx kurser. Vi udbyder 
1 hjælps kursus til november.

11: Angående rengøring og græsslåning. Vi er udfordret på frivilligheden og det er vigtigt vi selv melder os 
på.

12: Næste møde er efter generalforsamling den 21.02 og aftalt til at holdes den 05.03.2024 KL: 18. Svend 
har mad med.

13 evt.: Svend kigger på lys udenfor på klubhuset, da det pt ikke virker. Og så er der monteret en hane så 
man herfra kan lukke og åbne for vandet til hallen.


